
حسین طیبی، ستاره تیم فوتسال بنفیکا در گفت و گو با »ایران«:

محمد محمدی سدهی/ دیدار رده بندی مسابقات 
لیــگ قهرمانان فوتســال اروپا، هفتــه پیش میان 
بنفیکا پرتغال و ACCS فرانسه برگزار شد. بنفیکا 
که از حســین طیبی ستاره تیم ملی فوتسال ایران 
بهــره می بــرد، موفــق شــد 5- 2 بر حریــف خود 
غلبــه و عنوان ســومی این رقابت هــا را از آن خود 
کند. در این بازی حســین طیبی کاپیتان تیم ملی 
فوتســال کشــورمان در دقیقه 19 گل اول بنفیکا را 
به ثمر رساند. گفتنی است یاران طیبی در مرحله 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان فوتســال اروپا با قبول 
شکست 5 - 4 مقابل بارسلونا از رسیدن به فینال 
بازماندند. بنفیکا با کسب عنوان سومی به مدال 
برنز این رقابت ها رسید و اولین مدال اروپایی اش 
را از ســال 2016 کســب کــرد. گرچــه حضــور یــک 
ایرانــی در لیــگ قهرمانــان فوتســال اروپــا اتفاق 
جدیدی نیســت چرا که پیش از این طیبی با تیم 

غیرت قزاقستان هم به این جایگاه رسیده بود.
حســین طیبی در خصوص این مســابقات به 
خبرنگار»ایــران« گفت: »چمپیونزلیگ همیشــه 
جــذاب و دیدنــی اســت. مــا خیلــی خــوب ایــن 
مسابقات را شــروع کردیم و هدف مان قهرمانی 
بود و برای رسیدن به این مهم کاملًا آماده بودیم 
امــا قســمت نشــد که جــام را بــه پرتغــال ببریم. 
دوست داشــتیم رنگ مدال مان طلایی باشد اما 
در نهایت ســوم شدیم. در حال حاضر مسابقات 

لیــگ را در پیــش داریــم و تلاش می کنیــم که در 
لیــگ پرتغال قهرمان شــویم. اما بــازی کردن در 
چمپیونزلیــگ حال و هوای خاصــی دارد. حضور 
امــا  دارم  دوســت  خیلــی  را  مســابقات  ایــن  در 
چمپیونزلیگ یک جام به من بدهکار است و باید 
یک جام در این مســابقات بگیرم و به کلکســیون 
افتخاراتم اضافه کنم.« کاپیتان تیم ملی فوتسال 
ایران افزود: »من چند ســال به همراه تیم غیرت 
قزاقســتان و حــالا هــم بــا بنفیــکا ایــن بازی هــا را 
تجربــه کــرده ام و به مراحل بالا رســیده ام. با تیم 
غیــرت عناوین چهارمی، ســومی و دومــی دارم و 
حالا هم با بنفیکا ســوم اروپا شــدم. همیشــه و در 
هر بازی تلاشــم گلزنی و برنده شــدن و بالا بردن 
جــام بود اما بــه هر حال جذابیــت ورزش همین 
اســت و اتفاقــات غیرقابل پیش بینــی می افتد. تا 
یک قدمی جام لیگ قهرمانان رفتم اما هنوز این 
جام به دســت من نرسیده اســت.« طیبی تلاش 
کرده نماینده خوبی از ورزش ایران در اروپا باشد: 
»به عنوان یک فوتسالیست ایرانی همیشه تلاش 
کــردم چه در داخل و چه در خــارج از زمین برای 
کشــورم افتخارآفریــن باشــم. در پرتغــال مــرا به 
عنوان یک ایرانی می شناســند و من هم همیشــه 
تلاش کردم که بهترین باشــم و به بهترین شکل 
کشــورم را به مردم پرتغال معرفــی کنم. قبلًا که 
کم ســن و ســال تر بودم همیشــه آرزو داشــتم که 

روزی در چمپیونزلیــگ بــازی کنم و خدا را شــکر 
می کنم که این اتفاق برای من افتاد.«

در  ایرانــی  فوتسالیســت  پرافتخارتریــن  او 
اروپاســت. ســتاره ای که چند روز پیــش در نیمه 
نهایی لیــگ قهرمانان اروپا به بارســلونا هم گل 
زد امــا تیمــش در عیــن نابــاوری از رســیدن بــه 
فینــال بازمانــد. کاپیتــان تیم ملــی در خصوص 
این بازی بیــان کرد: »برای اولین بار نبود مقابل 
بارســلونا بــازی می کــردم و گل مــی زدم پیش از 
ایــن هم با تیــم غیــرت تجربه بــازی مقابل این 
تیــم را داشــتم و به این تیــم گل زدم. بارســلونا 
یکی از تیم های قدرتمند اســت.بازی با بارسلونا 
برای ما بســیار مهم بود؛ ما بازی را خیلی خوب 
شــروع کردیــم و توانســتیم 3 گل به آنهــا بزنیم 
بــازی هــم  ایــن  افتادیــم. در  و 3- صفــر جلــو 
گلزنــی کردم و با این 3 گلی کــه زدیم یک نیمه 
رؤیایــی را پشــت سرگذاشــتیم و فکــر می کردیم 
کــه می توانیــم فینالیســت شــویم امــا در نیمــه 

دوم بارســلونا بهتر بازی کــرد و در نهایت نتیجه 
را بــه ســود خود تغییــر داد. به هر حــال ما تمام 
تــلاش مان را کردیم کــه در فینال بازی کنیم اما 
به هرحال جذابیت های فوتســال به همین رد و 
بدل شــدن گل هاســت و در ثانیه هایی می بینید 
کــه نتیجه بازی به یکباره تغییر می کند. ما تمام 
تــلاش مــان را کردیــم اما اتفــاق مــورد نظرمان 
نیفتاد و در بازی ای که لیاقتش را داشــتیم 4-5 

بازی را واگذار کردیم.«
طیبی در چند ماه اخیر گل های زیبا و متفاوتی 
به ثمر رسانده و این گل ها بارها در فضای مجازی 
توســط کاربران به اشــتراک گذاشــته شــده است. 
بازیکن تیم فوتســال بنفیکا پرتغال گفت: »چند 
تا از گل هایی که زدم بازدید خیلی زیادی داشــت 
و توانســتم هنــرم را نشــان دهــم. از هموطنــان 
عزیزم و مردم درجه یک ایران تشــکر می کنم که 
همیشــه مرا حمایــت کرده اند. بارها شــده که در 
چنین اتفاقاتی به من لطف داشته و مرا شرمنده 

کرده انــد.« او درباره ســؤالی مبنی بــر اینکه آیا در 
فوتسال به اهداف مورد نظرت رسیده ای؟ پاسخ 
داد: »خدا را شکر همیشه دعای خیر پدر و مادرم 
مســیر را بــرای مــن هموارتر کــرد و در این مســیر 
همیشه سختکوش و پرتلاش بودم. به چیزهایی 
که در فوتســال مدنظرم بود، رسیده ام. البته خدا 
خیلــی بیشــتر از آن چیــزی که در نظر داشــتم به 
من داد و من هم همیشه شکرگزار هستم.« کشور 
پرتغال 2 ستاره ایرانی دارد که یکی در تیم فوتبال 
پورتو بازی می کند و دیگری بازیکن تیم فوتســال 
بنفیکا است. او در خصوص طارمی هم صحبت 
کــرد: »همیشــه و در مصاحبه هایــم در خصوص 
مهدی صحبت کرده ام، او دوســت صمیمی من 
و بازیکــن فوق العاده ای اســت و در بین هواداران 
پورتــو محبوبیــت عجیب و غریبــی دارد. در همه 
جای پرتغال صحبت از طارمی است و امیدوارم 
کــه اتفاقات خوبی بــرای او رقم بخــورد چرا که او 

فوتبالیست با استعداد و پرتلاشی است.«

غلامرضا جباری، سرپرست جدید تیم فوتبال امید در گفت و گو با »ایران«:

برای صعود به المپیک باید مثل کامپیوتر باشیم

حامد جیرودی / پس از اســتعفای محمد محمدی از سرپرستی تیم ملی 
فوتبال امید، میرشــاد ماجدی سرپرســت فدراســیون فوتبــال در حکمی 
غلامرضــا جبــاری رئیس دپارتمــان جوانــان را به عنوان سرپرســت تیم 
امیــد انتخــاب کرد. جبــاری در این خصوص بــه خبرنگار»ایــران« گفت: 
»از زمانــی کــه در دپارتمــان جوانان حضــور دارم با تیم هــای ملی امید، 
نوجوانان و جوانان همکاری داشــته ام و وقتی آقای محمدی از تیم امید 
رفتنــد، تصمیم گرفته شــد که کارها متوقف نشــود و بــرای همین مرا به 
عنــوان جایگزیــن او انتخاب کردند. قرار اســت قبل از اعــزام تیم امید به 
مســابقات قهرمانی آســیا از ســی ام اردیبهشــت تا هفتم خــرداد اردویی 
برگــزار کنیــم و بعد هم تیم به ازبکســتان می رود تا در مســابقات حضور 
پیــدا کند. درحــال حاضر هم کارهــا را با هماهنگی مهدوی کیا ســرمربی 
تیــم انجام می دهیم.« یکی از برنامه های تیم امید، حضور در بازی های 
آســیایی 2022 هانگــژو بود کــه این رقابت ها به ســال آینده موکول شــد. 
جبــاری با اشــاره به ایــن موضــوع صحبت هایــش را ادامــه داد: »هدف 
اول مان مســابقات قهرمانی آسیاســت که در ازبکســتان برگزار می شــود 
و هــدف دوم مــان هــم بازی هــای آســیایی هانگژو بــود که بر اســاس آن 
برنامه ریزی هایــی انجام داده بودیم که کنســل شــدن آن کمی کارمان را 
ســخت کــرد. قرار بود قبــل از بازی های آســیایی در بازی های کشــورهای 
اســلامی شــرکت کنیم کــه در قونیه ترکیه برگزار می شــود امــا حالا با لغو 
بازی های آسیایی، باید زمان اردوهای مان را تغییر دهیم ولی شرکت در 
بازی های کشورهای اسلامی را در برنامه مان داریم. این مسابقات مرداد 
برگــزار می شــود و ما با کمیته ملی المپیــک هماهنگی های لازم را انجام 
داده ایم. در این مســابقات تیم هایــی از قاره های اقیانوســیه، کونکاکاف، 

آفریقا و آسیا شرکت خواهند کرد و فکر می کنم تورنمنت خوبی شود.«
این داور بازنشسته فوتبال درباره اینکه آیا می توان به صعود تیم امید به 
المپیک بعد از 48 سال امیدوار بود؟ پاسخ داد: »یک تیم برای موفقیت 
بــه عوامــل مختلفــی نیــاز دارد. بــه نرم افزار خــوب، اطلاعات مناســب، 
ســخت افزار درســت و اپراتــور کارآمد. یــک کامپیوتر چه زمانــی بازدهی 
دارد؟ زمانی که ســخت افزار و نرم افزار خوبی داشــته باشــد و اپراتور هم 
کارش را بلــد باشــد. اینهــا لازم و ملــزوم هــم هســتند. اگر ما  بیــش از 4 
دهــه به المپیک نرفته ایــم، دلیلش این بوده که یکی از عواملی که گفتم 
مشــکل داشته است. یک بار سخت افراز درست نبوده و یک بار نرم افزار 
یا همان دیتابیس ها و اطلاعات مان درست نبوده ، یا اپراتورها که همان 
مربیان و عوامل اجرایی مان هســتند، دچار مشــکل بوده اند. ما زمانی به 
موفقیت می رســیم که اینها با هم هماهنگ باشــند. شــما بهترین مربی 
دنیا را هم بیاورید ولی زمین خوب نداشــته باشد یا اردو و بازی تدارکاتی 
نداشته باشــد، نمی تواند موفق شود. مربی و زمین هم داشته باشی، اگر 
پول و اسپانســر نداشــته باشــی، بازهم به مشــکل می خوری. اینها به هم 
وصل هســتند. حــالا آقای ماجدی دقــت نظر زیادی دارد تــا برنامه های 
تیــم امید بــه خوبی پیش بــرود و امیــدوارم بتوانیم در نهایــت به هدف 

اصلی که صعود به المپیک است، برسیم.«

تیم فوتبال وکلای الجزایر علیه صهیونیست ها
مسابقات جام جهانی فوتبال وکلا از دیروز به میزبانی مراکش آغاز شد. 
در این مســابقات، وکلای رژیم صهیونیســتی نیز حضور دارند تا به بهانه 
ورزش روابط خود را با کشــورهای عربی عادی کنند. در این میان، وکلای 
الجزایــر با انتشــار بیانیه ای اعــلام کردند تیم فوتبال وکلای این کشــور از 
حضور در مسابقات جام جهانی فوتبال به دلیل حضور ورزشکاران رژیم 
صهیونیســتی کناره گیری می  کند و بعد از انتشار این بیانیه کشور مراکش 
را تــرک کردند. الجزایری ها شــرکت در این مســابقه فوتبال را خیانت به 

فلسطین می  دانند.

رد ادعای سهیل مهدی درباره تعیین قهرمان لیگ
حاشــیه های برآمده از اظهارنظر ســهیل مهدی رئیس کمیته مســابقات 
ســازمان لیگ درباره مــلاک تعیین قهرمان در صورت تســاوی امتیازات 
تیم ها تمامی ندارد. اما در حالی که سازمان لیگ و مسئولان آن همچنان 
در سکوت به سر می برند؛  تسنیم به مصوبه جلسه 29 آبان 1400 دسترسی 
پیدا کرده که طبق آن، هیچ اشاره ای به ملاک قرار دادن گل زده در خانه 
حریف اشــاره نشــده است. این در حالی اســت که مهدی هفته گذشته در 
اظهارنظر جنجالی گفته بود:  »این مصوبه هیأت رئیســه فدراسیون است 
و در شــروع فصل به باشــگاه ها و هیأت ها ابلاغ شده است. در صورتی که 
شــرایط مساوی باشــد، برای انتخاب ســهمیه قهرمانی، صعود یا سقوط 
تیم ها؛ بعد از شــرایط مساوی امتیازات، به سراغ بازی رودررو می رویم.« 
او در پاســخ به این پرســش که آیا در صورت تســاوی در بازی های رفت و 
برگشــت ملاک بعدی گل زده در خانه حریف خواهد بود یا تفاضل گل؟ 
عنــوان کرده بــود: »وقتی موضــوع نتایــج رودررو مطرح می شــود، بحث 
تمــام ایــن موارد و قانــون گل در خانه حریف هم لحاظ خواهد شــد.« اما 
حــالا بــا نامه هایی که تصاویر آن را خبرگزاری تســنیم منتشــر کــرده  و به 
باشگاه  ها ابلاغ نیز شده موضوع اعلام شده از سوی مهدی وجود ندارد و 
مشــخص نیست مسئول برگزاری مسابقات لیگ برتر به چه دلیل و روی 

چه حسابی چنین صحبتی را انجام داده است.

نامه وکیل استوکس به فیفا برای طلبش از پرسپولیس
باشــگاه پرســپولیس در  حالــی در پرونــده شــکایت آنتونــی اســتوکس بــه 
پرداخت 86 هزار دلار به این بازیکن محکوم شــده که مهلت سرخپوشان 

در این پرونده 12 اردیبهشت به پایان رسید و پس از پایان 
ایــن مهلــت، وکیــل ایــن بازیکــن ایرلندی نامــه عدم 
دریافــت مطالبات این بازیکن را به فیفا ارســال کرده 
تــا کمیته انضباطی فیفا جرایم مربوط به این پرونده 

و احتمالاً بســته شدن پنجره نقل  و  انتقالاتی را برای 
سرخپوشــان در نظر بگیرد. باشگاه پرسپولیس 

در هفته هــای گذشــته بــا ارســال نامــه ای بــه 
مطالبــات  بــود  کــرده  درخواســت   AFC
اســتوکس از محــل درآمدهــای این باشــگاه 

در کنفدراســیون فوتبال آسیا پرداخت شود 
که این درخواســت از سوی AFC بی پاسخ 
ماند تا برای پرداخت مطالبات استوکس، 
چشم امید به منابع درآمدی این باشگاه از 

فروش سهام در بورس داشته باشد.
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چمپیونزلیگ اروپا یک جام 
به من بدهکار است

ë یک نیمه رؤیایی مقابل بارسلونا داشتیم اما فینالیست نشدیم
ë طارمی بین هواداران پورتو محبوبیت عجیبی دارد و همه جا صحبت از اوست

زبــان  انگلیســی  تحلیلــی  ســایت 
گزارشــی  در   »Breaking The Lines«
با اشــاره به عملکرد مهدی طارمی در 
تیم های پیشــین او نوشــت: »تابســتان 
2019 کیلیــان امباپــه، دومیــن بازیکــن 
بــرای  را  خــودش  جهــان  گرانقیمــت 
فصل دیگری در پاری ســن ژرمن آماده 
می کــرد. کریــم بنزما به دنبــال جبران 
فصــل ناامیدکننده رئــال مادرید بود و 
محمد صلاح به تازگــی قهرمانی لیگ 
قهرمانــان اروپا را تجربه کــرده بود. در 
همین هنگام، قرارداد 18 ماهه مهدی 
طارمی با الغرافه به پایان رسید و او به 
ریوآوه ملحق شد. حالا طارمی، امباپه، 
صــلاح و بنزما، تنهــا بازیکنــان 6 لیگ 
برتــر دنیا هســتند که بیشــتر از 20 گل و 
10 پــاس گل بــه ثبــت رســانده اند. این 
مهاجــم ایرانی کــه اولیــن تجربه خود 
را در فوتبــال اروپــا می گذراند، از همان 
ابتــدا تأثیرش را گذاشــت و برابر آوس 
موفــق به هت تریک شــد. او هفته بعد 
توانســت 3 پنالتی بــرای تیمش بگیرد 

اســپورتینگ  مقابــل   2-3 ریــوآوه  تــا 
پیــروز شــود. طارمــی 21 گل و 2 پــاس 
گل در فصــل 20-2019 ثبــت کــرد تــا 
بهتریــن بازیکن فصل ریوآوه باشــد. او 
دومیــن گلزن برتــر لیگ برتــر پرتغال 
شــد و جدایی اش، بزرگترین تأثیر را در 
ریــوآوه رقم زد. تیمی که با میلان برای 
صعود بــه لیــگ اروپا رقابــت می کرد، 
ظرف 10 ماه سقوط به لیگ دسته دوم 
را تجربه کرد. طارمی ســپس با قرارداد 
4.5 میلیون یورویی به پورتو پیوســت و 
در فصل اول، با ثبت 23 گل و 18 پاس 
گل توانســت انتظــارات را برآورده کند. 
گل آکروباتیک طارمی به چلسی نامزد 
بهتریــن گل ســال فیفا شــد.« در ادامه 
این گزارش آمده: »این مهاجم ایرانی 
غریــزه گلزنــی زیرکانــه ای مشــابه رود 
فن نیســتلروی، ادیــن ژکو، کریــم بنزما 
یا زلاتان ابراهیموویــچ دارد. طارمی از 
لحاظ تکنیکــی و تمام کنندگی، توانایی 
فوق العــاده ای دارد و بــازی ترکیبــی او 
اجازه نفوذ به عمق و کمک به بازیکنان 

بــا پاس هــای فوق العــاده را می دهــد. 
طارمــی از جهــات بســیار، نقشــی بین 
مهاجــم شــماره 9 و 10 را ایفــا می کند. 
او هماننــد بنزمــا توانایــی فضاســازی، 
و  دارد  گلزنــی  و  موقعیــت  ســاختن 
می تواند به سود تیمش برتری عددی 
ایجاد کنــد. با توجه به اینکه طارمی در 

مــاه جــولای 30 ســاله می شــود، 
مشخص نیست که آیا تیم های 
مطرح اروپایی به دنبال جذب 

او هســتند یا خیر و اگر ایــن کار را انجام 
دهنــد، احتمــالًا پورتو دلارهــای زیادی 
طلــب می کنــد. طارمی بــه اولین جام 
دوران باشــگاهی خــود در اروپا نزدیک 
و بدون شــک یکــی از بهترین بازیکنان 
آخریــن  می شــود؛  محســوب  پرتغــال 
مهاجــم مرکــزی که ورزشــگاه دراگائو 
و  فالکائــو  رادامــل  از  پــس  را 
جکســون مارتینــز بــه هیجان 

می کشاند.«

سایت انگلیسی: ستاره ایرانی شبیه فن نیستلروی، ژکو، بنزما یا زلاتان است

نقش ویژه طارمی؛ چیزی بین مهاجم شماره 9 و 10 
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محمدی: پرونده بازیکن گابنی را زودتر بررسی کنید

 توصیه کادرفنی استقلال به بازیکنان؛ 
وارد حاشیه  نشوید

با نزدیک شدن به هفته های پایانی لیگ برتر، حساسیت مسابقات 
و همچنیــن امتیازاتی که تیم ها گرفته اند بیــش از پیش مورد توجه 
است. در این شــرایط یکی از مهم ترین پرونده های فوتبال ایران در 
ســال های گذشــته، همچنان محل بحث و اظهارنظر است. پرونده 
مربــوط به اریک باگناما بازیکن گابنی ســابق گل گهر اســت که بعد 
از اســتفاده ســیرجانی ها از او در 3بــازی، کمیتــه انضباطــی مدارک 
ملی پوش بودن این بازیکن را جعلی دانست و علاوه بر 3-0 کردن 
بازی هایــی کــه این بازیکن بــرای گل گهر بازی کرده بــود، 2امتیاز به 
استقلال و 3امتیاز به سپاهان و پیکان داد. در چنین شرایطی، باشگاه 
گل گهر پیش از شکایت به دادگاه عالی ورزش )CAS(، درخصوص 
رأی تأیید شــده کمیته انضباطی در کمیته استیناف، اعاده دادرسی 
کرده است؛ مسأله ای که جدا از موقعیت گل گهر در جدول، می تواند 
تأثیر مســتقیمی در تعیین قهرمان این فصل  داشــته باشد. در این 
میــان هــواداران پرســپولیس هــم بیــش از 125هــزار بار از هشــتگ 
»گل گهر گیت« استفاده کردند و خواهان بررسی مجدد این پرونده 
شــده اند، اما در ادامه اظهارنظرهــا درخصوص این پرونده، محمد 
محمدی معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس به ایسنا گفت:»ما چون 
مســتقیماً ذی نفع نیستیم، نمی توانیم کاری کنیم و باشگاه گل گهر 
بایــد اقدام کنــد اما شــائبه هایی در این موضوع وجــود دارد که باید 
بررســی شــود. ابتدا آن فایل صوتی که منتشــر شــد و دیگری اعلام 
یکی از تخلفات فدراســیون فوتبال مربوط بــه بازیکن گابنی بود که 
به نظر من با این شــرایط، پرونده باید دوباره بررســی شــود.« آقای 
اصولی عضو هیأت  رئیسه فدراسیون هم در یک برنامه زنده گفتند 
ابهاماتــی در این پرونده وجود دارد. وقتی یک رأی به اشــتباه صادر 
شــده، امکان بررسی مجدد وجود دارد. ما به عنوان نماینده باشگاه 
پرســپولیس به دنبــال ایــن هســتیم که حقی از کســی ضایع نشــود. 
امسال سالی است که همین امتیازات تعیین کننده قهرمان خواهد 
بود. ما رســماً از فدراســیون و کمیته استیناف می خواهیم برای رفع 
ابهامات زودتر رسیدگی کنند و الان هم می خواهیم حقی از باشگاه 
ما ضایع نشود. مطمئناً دوستان در کمیته استیناف این بار با بررسی 

دقیق رأی خوبی را صادر می کنند.«
مهدی دادرس عضو کمیته اســتیناف فدراســیون فوتبال نیز گفت: 
»باشــگاه گل گهــر بعــد از صــدور رأی کمیتــه اســتیناف، به دنبــال 
درخواســت دادرسی مجدد بود که این درخواست با شرایط ویژه ای 
قابل بررسی اســت. بر همین اساس آقای ماجدی هم طبق قانون 
باید درخواســت را به کمیته استیناف ارجاع می دادند که همین کار 
انجام شد. اینکه امکان دادرسی مجدد پرونده وجود داشته باشد یا 
خیر در صلاحیت استیناف است؛ نه سرپرست، نه دبیرکل و نه هیچ 
فــرد دیگری در این امر مداخله ندارند. کمیته اســتیناف همان طور 
کــه پیــش از این هم اثبــات کــرده، توصیه پذیــر نیســت. در مرحله 
قبلــی صدور این حکم هم انواع شــایعات و موضوعات حاشــیه ای 
درخصوص تصمیم این کمیته مطرح شــد امــا در نهایت کار طبق 
روال قانونــی صــورت گرفــت. این بار هم نــه توصیه و سفارشــی به 
اعضای کمیته صورت گرفته و نه این کمیته که اعضای بسیار محترم 

و شریفی هم دارد، تحت تأثیر موضوعات بیرونی قرار می گیرد.«
در این فضا، کادرفنی اســتقلال از بازیکنان این تیم خواسته که وارد 
مســائل حاشــیه ای نشــوند و تمرکزشــان را روی بازی هــای پیش رو 
بگذارنــد، چراکــه 5بــازی حســاس در لیگ در پیــش دارنــد و نباید 
ذهن شان درگیر مسائل مختلف شود. همچنین از بازیکنان خواسته 
شــده که با رســانه ها گفت وگو نکنند و تمرکزشان را برای تمرینات و 

مسابقات بگذارند.

میرجوان، مهاجم مسجد سلیمان  در آستانه بازی فینال ته جدولی ها:

نفت را با کمک و حمایت مردم در لیگ برتر نگه می داریم
فرامــرز نــوروزی/ پرونــده هفتــه  بیســت و 
ششــم لیگ برتــر فوتبال فردا بــا برگزاری 
8 دیدار بسته می شــود. در این روز رقابت 
3 تیــم اســتقلال، پرســپولیس و ســپاهان 
در بــالای جــدول ادامــه خواهــد داشــت 
و در پاییــن جــدول نیز شــرایط مشــابهی 
وجود دارد؛ 3 تیم نفت مسجدســلیمان، 
فجرسپاســی شــیراز و شــهرخودرو مشهد 
بــرای بقا مبارزه خواهند کرد. در این میان 
دیدار رودرروی نفت و فجر در شیراز حکم 
فینال تیم های قعر جدولی اســت. عماد 
میرجوان مهاجم شمالی تیم نفت که در 
نیم فصل نخســت، گل پیروزی بخش و 3 
امتیازی را در مسجدســلیمان زد، در مورد 
مصاف برگشت به خبرنگار »ایران« گفت: 
»بازی بســیار ســختی پیــش رو داریــم. در 

مسجدسلیمان هم با زحمت و تلاش زیاد 
پیروز شدیم و حریف ما از کادر فنی مجرب 
و بازیکنــان خوبی بهره می برد. اما تیم ما 
در حــال حاضــر شــرایط بهتــر و امتیازات 
بیشــتری دارد و بایــد این برتــری را حفظ 
کنیــم.« میرجوان که بهتریــن گلزن نفت 
مسجدســلیمان در فصل جــاری بوده، به 
گل مهم خود در بازی رفت دو تیم اشــاره 
کــرد و گفــت: »آن روز لطــف خدا شــامل 
من شد که توانستم روی ارسال دقیقی که 
انجام شــد، با پرشی بلند و ضربه  سر، گل 
پیــروزی تیمــم را بــه ثمر برســانم. تلاش 
می کنم در بازی برگشت در شیراز هم گل 
بزنــم. اما مهم تر از آن، کســب موفقیت و 

رسیدن به 3 امتیاز بازی است«.
مهاجم نفــت مسجدســلیمان افزود: 

»تیــم مــا بایــد الان در میانه هــای 
جدول جایــگاه قابــل اطمینانی 
می داشــت کــه متأســفانه چنــد 
امتیــازات  و  باختیــم  را  بــازی 

دادیــم.  دســت  از  را  ارزشــمندی 
گرچــه در هفته هــای اخیر با 

مهاجــری  آقــای  تــلاش 
البتــه  و  و همکارانــش 

فــداکاری  و  تــلاش 
بازیکنان توانســتیم 

در  را  ذوب آهــن 
اصفهان ببریم و از 
تراکتورسازی امتیاز 

بگیریم. امیــدوارم این روند 
ادامــه پیــدا کند چــون مردم 
مسجدســلیمان عاشق تیم 

شهرشــان هســتند. آنهــا هرجــا که 
بازیکنــان را می بیننــد، می گوینــد 
کــه باید در ایــن فصل هم نفت را 
مثل فصل قبل بــا تلاش و تدابیر 
کادرفنــی در لیــگ برتــر نگــه 
بــازی  کســی  هــر  داریــد. 
هفته  گذشــته  مــا مقابل 
دیــده  را  تراکتورســازی 
باشــد، به عشــق و علاقه  
مسجدســلیمان  مــردم 
به تیم شهرشان پی برده 
است. من و تمام بازیکنان 
هدفــی نداریــم جــز اینکه 
با کمــک و حمایــت مردم 
مسجد سلیمان، نفت را در 

لیگ برتر نگه  داریم.«

واکنش امید عالیشاه به یک شایعه:

  به خودم اجازه نمی دهم با هواداران جر و بحث کنم
امیــد عالیشــاه بازیکــن پرســپولیس در 
جریــان بــازی این تیــم مقابل پیــکان از 
بــازی اخراج شــد و به همیــن دلیل این 
بازیکن از روی سکوهای ورزشگاه آزادی 
به تماشــای بــازی تیمش مقابــل پیکان 
پرداخــت. در این میــان و در یکی دو روز 
گذشــته عکس هایی از عالیشــاه منتشــر 
شــد که او در راه رفتن به سمت صندلی 
برای نشســتن روی ســکوهای ورزشــگاه 
آزادی، مشــغول صحبت با فردی است 

کــه برخــی از رســانه ها آن فــرد را هوادار 
عالیشــاه  کردنــد.  عنــوان  پرســپولیس 
درخصــوص اینکه اعــلام کرده انــد که او 
با هوادار پرســپولیس جر و بحث کرده به 
فارس گفت: »این مسائل صحت ندارد. 
اول ایــن را بگویــم کــه آن فردی کــه با او 
صحبت می کــردم، هــوادار پرســپولیس 
اجــازه  خــودم  بــه  هیــچ گاه  مــن  نبــود. 
نمی دهــم کــه بــا هــواداران پرســپولیس 
جــر و بحث کنم و به خودم ایــن اجازه را 

نمی دهــم کــه روزی چنیــن کاری انجــام 
دهــم. هرگــز بــه هــواداران پرســپولیس 
جسارت نمی کنم. من جر و بحثی نکردم 
و تنها با آن فرد حرف زدم اما متأســفانه 
بی خــود و بی جهت این مســأله را بزرگ 
کردند و با آن حاشیه ساختند. باید بگویم 
که هیچ مشــکلی وجود نداشــت و بعد از 
صحبتــی که با آن فرد انجام دادم، بدون 
هیچ مشــکلی روی سکو نشســتم و بازی 

پرسپولیس را دیدم.«


